
Juletanker i møtet 17.12.2012 

I det siste møtet før jul hadde vi i tråd med nyetablert tradisjon besøk av vår kjære prest på 
Heimdal Hilde-Anette Løvenskiold Kvam. Hun delte noen tanker med oss knyttet til 
juleevangeliet og hvordan juleevangeliets budskap passer inn i vår tid. 
 
(Foto: Erik Lund) 

 

I sin "obligatoriske 3-minutter" fortalte Inge Ladegaard om julefeiring for 60 år siden da han 

var til sjøs. Forsamlingen sang "Nå tennes tusen julelys" før presten slapp til, og på 

tradisjonelt vis avsluttet vi møtet med "Deilig er jorden" 

 


